

elected to serve in the present Parliament, for the said County of *Stanstead*.

4. *Resolved*, That it is the opinion of this Committee, That the Clerk of the Crown in Chancery do appear before this House, to-morrow, the nineteenth of February instant, with the Return for the County of *Stanstead*, and do amend the said Return by striking out the name of "*Wright Chamberlin, Esquire*," and inserting that of "*Marcus Child, Esquire*."

5. *Resolved*, That it is the opinion of this Committee, That the conduct of the said Returning Officer, *William Ritchie*, with regard to the said Election, was illegal; and that in asking and following the opinion of the Executive with reference to the said Election, the said *William Ritchie* has been guilty of a breach of the rights and privileges of this House.

6. *Resolved*, That it is the opinion of this Committee, That the said *William Ritchie* be taken into the custody of the Serjeant at Arms attending this House, and by him brought to the Bar thereof, to be there reprimanded and censured by the Speaker of this House.

9. *Resolved*, That it is the opinion of this Committee, That *André Rémi Hamel, Esquire*, in having as one of the Officers of the Crown, given an opinion to the Governor in Chief, on the subject of the proceedings at the said Election, to be transmitted to the said *William Ritchie*, has been guilty of a breach of the rights and privileges of this House.

8. *Resolved*, That it is the opinion of this Committee, That the said *André Rémi Hamel, Esquire*, be taken into the custody of the Serjeant at Arms, and be brought to the Bar of this House, and admonished by the Speaker.

*Ordered*, That the Question of concurrence be now separately put upon the said Resolutions.

And the first to the fourth of the said Resolutions inclusively, being again severally read; and the Question of concurrence being separately put thereon;

The House divided upon each:

Yeas, 48.

Nays, 4.

So they were carried in the Affirmative.

The fifth to the eighth of the said Resolutions inclusively, being again severally read; and the Question of concurrence being separately put thereon;

The House divided upon each:

Yeas, 50.

Nays, 2.

So they were carried in the Affirmative, and

*Resolved*, That this House doth concur with the Committee in the said Resolutions.

*Mr. Bourdages* moved, seconded by *Mr. Rochon*, That *Mr. Speaker* do issue his Warrants in conformity to the said Resolutions of this House.

The House divided on the Question:

Yeas, 50.

Nays, 2.

So it was carried in the Affirmative, and

*Ordered*, Accordingly.

The Order of the day for the House in Committee on the Third Report of the Special Committee to whom were referred the Petitions of divers Inhabitants of the County of *Saguenay*, and of the Parish of *Rivière Ouelle*, and other references relating to Parishes in distress, being read;

*Ordered*, That the said Order of the day be postponed till to-morrow; and that it be then the second Order of the day.

Then, on Motion of *Mr. Bourdages*, seconded by *Mr. Casgrain*,

The

vir durant le présent Parlement, pour le dit Comté de *Stanstead*.

4. *Résolu*, Que c'est l'opinion de ce Comité, Que le Greffier de la Couronne en Chancellerie, compare devant cette Chambre, demain, le dix-neuf Février présent, avec le Retour pour le Comté de *Stanstead*, et amende le dit Retour, en biffant le nom de "*Wright Chamberlin, Ecuyer*," et y insérant celui de "*Marcus Child, Ecuyer*."

5. *Résolu*, Que c'est l'opinion de ce Comité, Que la conduite du dit Officier Rapporteur, *William Ritchie*, dans la dite Election, a été illégale, et qu'en demandant et suivant l'opinion de l'Exécutif, dans la dite Election, le dit *William Ritchie* a commis une infraction des droits et privilèges de cette Chambre.

6. *Résolu*, Que c'est l'opinion de ce Comité, Que le dit *William Ritchie*, soit pris sous la garde du Sergent d'Armes, qui assiste à cette Chambre, et par lui conduit à la Barre d'icelle, pour être là réprimandé et et censuré par l'Orateur de cette Chambre.

7. *Résolu*, Que c'est l'opinion de ce Comité, Qu'*André Rémi Hamel, Ecuyer*, en donnant, en sa qualité d'Officier de la Couronne, une opinion au Gouverneur en Chef, pour être transmise au dit *William Ritchie*, au sujet de la conduite de la dite Election, a commis une infraction des droits et privilèges de cette Chambre.

8. *Résolu*, Que c'est l'opinion de ce Comité, Que le dit *André Rémi Hamel, Ecuyer*, soit mis sous la garde du Sergent d'Armes pour être traduit à la Barre de cette Chambre, et admonété par l'Orateur.

*Ordonné*, Que la Question de concours soit maintenant séparément mise sur les dites Résolutions.

Et les dites Résolutions, depuis la première jusqu'à la quatrième, inclusivement, ayant été séparément lues de nouveau, et la Question de concours ayant été séparément mise sur icelles,

La Chambre s'est divisée sur chacune:

Pour, 48.

Contre, 4.

Ainsi elles ont été emportées dans l'Affirmative.

Les dites Résolutions, depuis la cinquième jusqu'à la huitième, inclusivement, ayant été séparément lues de nouveau, et la Question de concours ayant été séparément mise sur icelles,

La Chambre s'est divisée sur chacune:

Pour, 50.

Contre, 2.

Ainsi elles ont été emportées dans l'Affirmative, et

*Résolu*, Que cette Chambre concourt avec le Comité dans les dites Résolutions.

*M. Bourdages* a proposé, secondé par *M. Rochon*, Que *M. l'Orateur* émane ses Warrants, en conformité aux dites Résolutions de cette Chambre.

La Chambre s'est divisée sur la Question:

Pour, 50.

Contre, 2.

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et

*Ordonné*, en conséquence.

L'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur le Troisième Rapport du Comité Spécial, auquel ont été référées les Pétitions de divers Habitants du Comté de *Saguenay*, et de la Paroisse de la *Rivière Ouelle*, et autres références, relativement aux Paroisses en détresse, ayant été lu.

*Ordonné*, Que le dit Ordre du jour soit remis à demain, et que ce soit alors le second Ordre du jour.

Alors, sur motion de *M. Bourdages*, secondé par *M. Casgrain*,

La